
  
Elevrådet  ungdomssteget         
 

Referat frå elevrådsmøte for 8-10  

Onsdag 11.januar 

1.time (kl. 09.00), naturfagrommet 

Elevrådsrepresentantar 8. trinn: Benjamin Aaberg-Fjell, Martine Thingnes, Sandra Aaland,  

      Sebastian Bergby Carlsen 

Elevrådsrepresentantar 9A: Nemi Angelica Vigdal, Nikoline Hylland Fitje   
 
Elevrådsrepresentantar 9B: Emilie Kristiansen Johannessen, Miguel Grønli Garfoss  
 

Elevrådsrepresentantar 10A: Eirik Sunde Reiakvam, Elise Horne Kristiansen   

   
Elevrådsrepresentantar 10B: Mari Stuhaug Larsen, Pernilla Taule Leikanger  
 
Vararepresentantar møter, dersom elevrådsrepresentantane ikkje har høve til å stille 

 

SAKSLISTE 

Sak 1: Godkjenning av innkalling og sakliste til møtet 11.01.23, og referat frå møtet 02.12.22 
godkjent 
 
Sak 2: Helseveka 

- Siste tema 
- «Alt anna enn sekk dag» 

 

Sak 3: Nyttårsball  
-  3.februar 

- Er det interesse for at det blir arrangert ein «byttedag» i forkant, slik at dei som vil kan bytte, 
selje, låne finkle? Det er interesse for det, men elevråd/10.trinn ynskjer ikkje å vere 
arrangør. Gjerne ein måndag eller onsdag etter ungdomsklubben.  
Else tek dette med vidare til hovudsteg.   

 

Sak 4: Tilbakemelding på saker vi ha hatt oppe tidlegare 
- Moglegheit for å sitte i elevkantina?  
Utfordre 10.trinn på å lage reglar for korleis ein kan ha det, når ein er i kantina. Starte med at 
10.trinn får sitte i kantina, når desse reglane er på plass. Auke på med fleire etter kvart.  
Det blir truleg endring i kva dagar det er kantine.  

 

Sak 5: Saker frå trinna 

8.kl 

Skjille i dusjane, Slalomdag, Varme dusjar, Klokke ute, Fleire uteplasser 



  
Elevrådet  ungdomssteget         
Slalom er interesse for 

Argument for skidag med slalåm:  
Fleire er i aktivitet. I Instedalen er det mange som berre sit og snakkar.  
Mange synest det er kjekt, og kjekkare enn langrenn.  
Det er god trening for beina.  
Dei som ikkje har utstyr kan låne på BUA 
Bør vere mogleg å velje mellom slalåm og langrenn. Både Blomlia og Bjørkelia har langrennsløyper, 
viss alle må vere på same plass 

Dei andre sakene kjem vi tilbake til.  

Sak 6: Saker som har komme til  

 

Martine Thingnes 

Referent 


